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PhDr. Čižmár: 

Vo svojich interpeláciách by som sa nakrátko vrátil – oprava výtlkov v meste Trebišov. Je to 

skôr otázka na vedenie mesta alebo na odbor výstavby. Je na meste poverená osoba, ktorá 

kontroluje túto opravu a to z viacerých dôvodov. Prvá vec, ktorá je verejne dostupná 

a zistiteľná. Každá takáto oprava si vyžaduje okrem vyfrézovania aj mechanické očistenie 

a zároveň aj náterom penetračným alebo spojovacím materiálom. Podľa toho, čo som videl 

v minulých dňoch nie na všetkých častiach opravovaných úsekov sa táto technológia využíva, 

čiže priamo do vyfrézovaných častí je zalievaný asfalt a vyrovnávaný asfalt a obávam sa toho, 

aby sme sa nedostali do tej istej situácii ako každý rok, keď tie isté úseky alebo tie isté miesta 

odpadávajú. Existuje niekoľko technológii, to som si zistil na internete. Sú zelené technológie, 

živicové technológie, kde sa používajú infražiariče, toto predpokladám, že my nepoužívame 

ale keď už opravujeme niečo také, hovorím o mojom postrehu, ako poslanca, keď už 

opravujeme niečo také, tak by bolo vhodné, aby nejaký poverený zástupca alebo pracovník 

mestského úradu dohliadal na technológiu a dodržiavanie technológie. Už aj vzhľadom na to, 

že tak,  ako bolo spomínané na tieto opravy je nasmerovaných niekoľko tisíc eur.  
 

Ing. Kolesár: 

Opráva ciest, máme samozrejme poverenú osobu i samotný vedúci oddelenia výstavby 

a majetku kontroluje priebeh prác ale ak máte pochybnosti pán poslanec nadiktujte mi prosím, 

ktoré presné miesta sa vám zdali, že nebola dodržaná technológia, aby sme vedeli kontrolovať 

podrobne, hoci aj po zastupiteľstve. Vieme to pravdaže preveriť, či kvalita a technológia bola 

dodržaná. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 


